
Technische vraag voor de Raadscommissie 6 januari 2021, agendapunt 4

vragen van : D66
aan wethouder : Heller
over : startnotitie Warmtetransitie

In de startnotitie staan bij uitgangspunt 3 dat alle alternatieve warmtebronnen denkbaar zijn. 
Zover bij ons bekend zijn er de afgelopen tijd verschillende onderzoeken geweest. In 
Kerkelanden liep een onderzoek voor aquathermie, en in de omgeving van de 
Hilversumsche golfclub liep een onderzoek naar geothermie. 

- Heeft het college de uitkomsten van beide onderzoeken al in handen? Zo ja, kunnen 
deze worden gedeeld?

Conceptantwoord -penvoerder is, Monice Hak 0622694486 
D66 heeft een technische vraag gesteld over agendapunt 4 van de commissie van 6 januari 
2021. De vraag en het antwoord daarop vindt u hieronder.

Vraag
In de startnotitie staan bij uitgangspunt 3 dat alle alternatieve warmtebronnen denkbaar 
zijn. Zover bij ons bekend zijn er de afgelopen tijd verschillende onderzoeken geweest. In 
Kerkelanden liep een onderzoek voor aquathermie, en in de omgeving van de 
Hilversumsche golfclub liep een onderzoek naar geothermie. 

- Heeft het college de uitkomsten van beide onderzoeken al in handen? Zo ja, 
kunnen deze worden gedeeld?

Antwoord
De uitkomsten van beide onderzoeken zijn nog niet gereed en heeft het college nog niet 
ontvangen. De uitkomsten zullen, wanneer bekend, meegenomen worden in de analyse 
van de mogelijke alternatieve warmtebronnen, ten behoeve van een indicatie van 
kansrijke buurten.


